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Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42§(8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez :

Mi van, mi lesz a szolnoki „zászlóshajó-programmal"?címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Simicskó István államtitkár és Farkas Flórián országgyűlési képviselő 2103. májusában

közösen nyitotta meg a szolnoki Hegedűs T . András Szakiskola bokszakadémiáját . Az
akadémiát annak a megállapodásnak a keretében hozták létre, melyet a kormány 2011-ben 3 0
ezer roma fiatal sportolásának támogatására kötött az Országos Roma Önkormányzattal . Az
EMMI mintaprogramként tekintett a bokszakadémiára, hasonló intézmények létrehozásá t
tervezték Nógrádban, Borsodban, Szabolcsban .

1. Mennyi pénzt kapott az Országos Roma Önkormányzat a kormánytól a 30 ezer fiata l
roma sportolásának támogatására? Mennyi pénzt kapott megnyitása óta a szolnok i
bokszakadémia?

2. 2014. januárban Simicskó István államtitkár azt nyilatkozta a bokszakadémiáról: „A

szolnokiak jól haladnak, csak ezen az úton kell továbbmenni .” Mit jelent, hogy jó l
haladnak? Hány fiatal járt nyitáskor és hányan járnak ma a bokszakadémiár a
Szolnokon? Hol hoztak létre még az országban hasonló akadémiát ?

3. Ön a bokszakadémia megalapításakor új „zászlóshajó-programról” beszélt, amit a z
integráció fontos elemének tartott . Mi lesz a bokszakadémia sorsa, ha a Hegedűs T.
András Szakiskola bezár szeptembertől? Mi lesz a bokszakadémiára szánt állami
támogatás sorsa az iskola bezárása esetén? Tesz=e valamit a szaktárca az iskol a
megmentéséért ?

Várom megtisztelő válaszát!
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Budapest, 2015 . június 10 .
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Országgyűlési képviselő
Írásbeli kérdés
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